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AMENDMENT FORM

Suggestion for amendment of Article 17a

By Mr Barnier, Mr Vitorino, Mr O'Sullivan and Mr Ponzano:

Status : Members and Alternates

Article 17a : Council formations

1. The General Affairs Council shall ensure consistency in the work of the Council of Ministers.

With the participation of the Commission, it shall prepare meetings of the European Council.

2. The Legislative Council shall consider and, jointly with the European Parliament, enact

European laws and European framework laws, in accordance with the provisions of the

Constitution.  Each Member State's ministerial representative may be assisted by one or, if

necessary, two specialist ministers, reflecting the business on the Council agenda.

3. The Foreign Affairs Council shall, on the basis of strategic guidelines laid down by the

European Council, flesh out the Union's external policies, and ensure that its actions are

consistent.  It shall be chaired by the Union's Foreign Minister.

4. The Council shall also meet in the configuration of an Economic and Financial Affairs

Council, and a Council on Justice and Security.

5. The Council, in its General Affairs formation, may decide on further formations.

6. The European Council may decide by consensus that the Presidency of a Council formation,

other than that of Foreign Affairs, should be undertaken by a Member State for a period of at

least a year, taking into account Each formation of the Council appoints among its

members its President for a period of one year, renewable. In the choice of the

Presidents, the European political and geographical balance and the diversity of all Member

States shall be taken into account.
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Explanation :

Paragraph 3

It is not desirable, in view of the institutional balance, to confuse the function of a President of the

Council, with his task of seeking compromise, with the function of making proposals, putting them

into effect, and providing the external representation of the Union. The Foreign Minister should

therefore not be entrusted with the presidency of the Foreign Affairs Council. In any event, this

question cannot be treated in isolation, but must be looked at in the framework of the question of

the presidencies of other Councils formations with a largely executive function.

Paragraph 6

The choice of the Presidents of the different formations of the Council should not fall to the

European Council; all the more so since the decision on creating further formations is in the hands

of the General Affairs Council. The members of each formation are indeed better judges of who

among them is most capable to exercise the presidency than the European Council. But, the

proposed amendment also allows the choice of the different presidents to be made on the basis of a

general political agreement, reached beforehand.

Finally, the question of the presidency of the Committee of Permanent representatives must be

addressed. Different solutions could be considered, in particular keeping the semestrial rotation

(since Coreper prepares the meetings of the different formations of the Council), or entrusting this

task on the ambassador of the Member State of the Minister chairing the General Affairs Council

(because of his coordinating role) or the Legislative Council (which would be the most important

with regard to the volume of the work). The Constitution should also provide that the question of

the presidencies of the Council's Working Parties shall be fixed in the Rules of Procedure of the

Council.
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FICHE AMENDEMENT

Proposition d’amendement à l’Article 17 bis

Déposée par M. Barnier, M. Vitorino, M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité : Membres et Suppléants

Article 17 bis : Les formations du Conseil

1. Le Conseil des affaires générales assure la cohérence des travaux du Conseil des ministres. Il

prépare avec la participation de la Commission les réunions du Conseil européen.

2. Le Conseil législatif délibère, et se prononce conjointement avec le Parlement européen, sur

les lois européennes et les lois-cadres européennes conformément aux dispositions de la

Constitution. En fonction de l'ordre du jour, le représentant de niveau ministériel de chaque

État membre peut être assisté d'un ou, le cas échéant, de deux représentants spécialisés de

niveau ministériel.

3. Le Conseil des affaires étrangères élabore les politiques extérieures de l'Union selon les lignes

stratégiques définies par le Conseil européen, et assure la cohérence de son action. Il est

présidé par le ministre des Affaires étrangères de l'Union.

4. Le Conseil se réunit également sous la forme de Conseil des affaires économiques et

financières, et de Conseil de justice et de sécurité.

5. Le Conseil, dans sa formation des affaires générales, peut décider que le Conseil se réunit

dans d'autres formations.

6. Chaque formation du Conseil nomme, en son sein, son président, pour un an,

renouvelable. Dans le choix de ces présidents, il est tenu compte Le Conseil européen peut

décider par consensus que la présidence d'une formation du Conseil des ministres, à

l'exception de la formation des Affaires étrangères, est assurée par un État membre pour une

durée d'au moins une année, en tenant compte des équilibres politiques et géographiques

européens et de la diversité de tous les États membres.
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Explication :

Paragraphe 3

Il n'est pas souhaitable, pour l'équilibre institutionnel, de confondre les fonctions d'un président du

Conseil, qui recherche le compromis, et les fonctions de proposition, d'exécution et de

représentation extérieure de l'Union. La présidence du Conseil des affaires étrangères ne devrait

donc pas être confiée au ministre des affaires étrangères. En tout état de cause, cette question ne

devrait pas être traitée de manière isolée, mais en liaison avec la question de la présidence des

Conseils à dominante exécutive.

Paragraphe 6

Le choix des présidents des différentes formations du Conseil ne devrait pas relever du Conseil

européen, d'autant plus que c'est le Conseil affaires générales qui peut décider de créer d'autres

formations. En effet, les membres de chaque formation peuvent mieux juger lequel d'entre eux est le

plus apte à exercer la présidence que le Conseil européen. Mais, en tout état de cause, l'amendement

proposé permet également d'effectuer ces choix sur base d'un accord politique global préalablement

établi.

Enfin, la question de la présidence du Comité des représentants permanents devra être réglée.

Plusieurs solutions sont envisageables, comme notamment de maintenir la rotation semestrielle

(comme le Coreper prépare les réunions de toutes les différentes formations du Conseil) ou bien de

confier cette tâche à l'ambassadeur de l'Etat membre dont le ministre préside le Conseil Affaires

générales (en raison de son rôle de coordination) ou le Conseil législatif (qui sera le plus important

en termes de volume de travail). La Constitution devrait également prévoir que la question des

présidences des groupes de travail au Conseil est réglée dans son règlement intérieur.


